

[View this email in your browser](#)



CAIR EXPRESS
CAIRWEB.CA



FALL | WINTER EDITION

JOIN THE CAIR BOARD OF DIRECTORS!

CAIR is seeking skilled leaders and innovators to serve on its Board of Directors

The Canadian Association for Interventional Radiology (CAIR) is currently seeking interested individuals to serve on the [Board of Directors](#) for a two-year term commencing in June 2023.

The deadline for submitting nominations is **December 31st, 2022**.

CAIR is committed to diversity, equity, and inclusion and we encourage applications from candidates who reflect the diversity of the individuals and communities we serve. [Read more...](#)

CAIR AWARD - CALL FOR NOMINATIONS



(left) CAIR Award Winner 2021 - Dr. Gilles Soulez and (right) CAIR Award Winner 2020 - Dr. Lindsay Machan

It's time to recognize your colleagues and collaborators for their achievements in the interventional radiology field!

The Canadian Association for Interventional Radiology (CAIR) is seeking nominations and applications for the CAIR Award 2023. Award recipients will be honored at the Annual Scientific Meeting to be held in Quebec City, Quebec, May , from May 25-27, 2023. [More information on how to nominate an individual...](#)

RECOGNIZING THE EXCEPTIONAL SERVICE OF DR. SEAN KENNEDY



We would like to congratulate Dr. Sean Kennedy for being recognized by CVIR for his outstanding service to the journal for the most reviews carried out in 2021. [Read more...](#)

Genicular Nerve Ablation

- interview with dr. J. David Prologo -



J. David Prologo, MD, is Associate Professor in the Department of Radiology at Emory University School of Medicine and Director of Interventional Radiology Services at Emory Johns Creek Hospital.

Dr. Prologo is an interventional radiologist specializing in diagnostic radiology, interventional radiology, obesity medicine, interventional pain management and bone tumor ablations.

[Read more...](#)

RFS SECTION



Meet the CAIR RFS representatives 2022-2023. [Read more...](#)

How to become an interventional radiologist in Canada

STEP 1

Medical School

STEP 2

Diagnostic Radiology Residency Program
(5 years)

- McGill University*
- Université de Montréal*
- Université de Sherbrooke
- Université de Laval*
- Memorial University
- Dalhousie University
- University of Ottawa
- Queen's University
- Western University*
- McMaster University
- University of Toronto
- University of Saskatchewan
- University of Manitoba
- University of Calgary
- University of Alberta
- University of British Columbia

STEP 3

Interventional Radiology

Option 1: Canadian fellowship. Apply at the beginning of year 4 of a Diagnostic Radiology Program (1 year)

Option 2: Transfer into an Integrated IR residency program. Available at select institutions (*) and initiated between year 2-4 of a Diagnostic Radiology Residency Program

Université de Laval | McGill University | Université de Montréal | Western University

Option 3: International Fellowships (1-3 years)

Typical Canadian Route

Undergraduate Degree
↳ Medical School
↳ Diagnostic Radiology Residency
↳ Interventional Fellowship

Additional graduate programs completed concurrently include MSc and PhD.

This information is brought to you by the



Canadian Association for
Interventional Radiology
Association canadienne pour
la radiologie d'intervention

cairweb.ca
info@cairweb.ca



IR FELLOWSHIP PROGRAMS IN CANADA

Help us keep your **program information** up to date!

Contact us at cairservice@cairweb.ca if additions, changes, or modifications are needed.

SAVE THE DATES!



[Full list of events available on CAIR's website.](#)

#ICYMI

[A new interventional radiology suite gets patients home faster - article via Toronto Life](#)

Are you interested in the future of IR in Canada? Make an impact by volunteering with the Royal College! Join the Subspecialty Committee for IR as a Community Representative and learn about how we educate and inspire our resident colleagues. We are a team of volunteers that serves our specialty with minimal time requirements. No previous knowledge or academic appointment is required. Just bring your interest in learning.

Questions? Contact Stephen Ho, Chair - Stephen.Ho@ubc.ca

2023 Call for Nominations
Leadership Positions with the Canadian
Medical Association
[More information.](#)
[Online application form.](#)



Call for nominations / Appel de mise en candidatures
Honorary Fellowship 2023 / Associé(e) honoraire 2023
[Online nomination form.](#)

CIRSE is currently conducting a survey to assess how TARE is practiced across the world.



Since we would like to get a good picture of global real-life practice, we would very much appreciate your support.

The survey will be online until 16 December. Results are planned to be published in CVIR in early 2023.

[TARE SURVEY](#)

#IRJOBS

[IR Permanent Full-Time Academic & Clinical Position - Saskatoon](#)





CAIR EXPRESS
CAIRWEB.CA



ÉDITION AUTOMNE| HIVER

FAITES PARTIE DU CONSEIL D'ADMINISTRATION DE CAIR!

CAIR est à la recherche de leaders et d'innovateurs ou innovatrices d'excellence pour siéger à son conseil d'administration

L'Association canadienne pour la radiologie d'intervention (CAIR) est actuellement à la recherche de personnes pour siéger à son conseil d'administration pendant un mandat de deux ans commençant en juin 2023.

Les candidatures doivent être envoyées avant le **31 décembre 2022**.

Forte de son engagement en faveur de la diversité, de l'équité et de l'inclusion, CAIR encourage les candidatures représentatives de la diversité des personnes des collectivités que nous servons. [Lire la suite...](#)

Appel de Candidatures au Prix CAIR



(à gauche) le lauréat du prix CAIR 2021 - Dr Gilles Soulez et (à droite) le lauréat du prix CAIR 2020 - Dr Lindsay Machan

Il est temps de souligner les réalisations de vos collègues et collaborateurs dans le domaine de la radiologie d'intervention !

L'Association canadienne pour la radiologie d'intervention (CAIR) est à la recherche de recommandations et de candidatures pour le prix CAIR 2023. Les lauréats seront honorés lors du congrès scientifique annuel qui se tiendra à Québec (Québec), du 25 au 27 mai 2023. **[Plus d'informations sur la façon de soumettre la candidature d'une personne...](#)**

RECONNAISSANCE DU SERVICE EXCEPTIONNEL DU DR SEAN KENNEDY



Nous tenons à féliciter le Dr Sean Kennedy pour avoir été reconnu par le CVIR pour ses services exceptionnels dans le journal pour le plus grand nombre de révisions effectuées en 2021. [Lire la suite...](#)

Ablation de nerfs du genou

- *Entretien avec le Dr. J. David Prologo* -



Le Dr J. David Prologo est professeur agrégé au Département de radiologie de la Faculté de médecine de l'Université Emory et directeur des services de radiologie d'intervention au Emory Johns Creek Hospital.

Lui-même radiologue d'intervention, il se spécialise en radiologie diagnostique, en radiologie d'intervention, en médecine de l'obésité, en interventions de soulagement de la douleur et en ablation de tumeurs osseuses. [Lire la suite...](#)

SECTION RFS



Rencontrez les représentants CAIR RFS 2022-2023. [Lire la suite...](#)

Comment devenir un radiologue interventionnel au Canada

ÉTAPE #1

École de médecine

ÉTAPE #2

Programme de résidence en radiologie diagnostique (5 ans)

- Université McGill*
- Université de Montréal*
- Université de Sherbrooke
- Université de Laval*
- Memorial University
- Dalhousie University
- Université d'Ottawa
- Queen's University
- Western University*
- McMaster University
- University of Toronto
- University of Saskatchewan
- University of Manitoba
- University of Calgary
- University of Alberta
- University of British Columbia

ÉTAPE #3

Radiologie interventionnelle

Option #1: Programme de fellowship canadien. Appliquer au début de la 4^{ème} année de résidence en radiologie diagnostique (1 an)

Option #2: Transférer à un programme de fellowship intégré en radiologie interventionnelle. Ce programme est seulement offert dans certaines institutions (*) et peut être initié entre la deuxième et quatrième année du programme de résidence en radiologie diagnostique.

Université de Laval | Université McGill | Université de Montréal | Western University

Option #3: Programme de fellowship international (1 à 3 ans)

Cheminement typique au Canada

Baccalauréat universitaire

↳ École de médecine

↳ Résidence en radiologie diagnostique

↳ Programme de fellowship de radiologie interventionnelle

Des programmes d'étude supérieur tel que les programmes de maîtrise ou de doctorat peuvent être complétés simultanément au long du cheminement.

Cette information vous est fournie par



Canadian Association for
Interventional Radiology
Association canadienne pour
la radiologie d'intervention

cairweb.ca
info@cairweb.ca



PROGRAMMES DE FELLOWSHIP EN RI AU CANADA

Aidez-nous à tenir à jour les informations sur [votre programme](#)!
Contactez-nous à : cairservice@cairweb.ca si des ajouts, des changements ou des modifications doivent être apportés.

RÉSERVEZ LES DATES!



Liste complète des évènements est disponible sur notre site web CAIR.

#ACOVLM

Une nouvelle salle de radiologie d'intervention permet aux patients de rentrer chez eux plus rapidement - article via Toronto Life (article en anglais seulement)

Vous vous intéressez à l'avenir de la RI au Canada ? Faites un impact en faisant du bénévolat au Collège royal ! Joignez-vous au comité de la sous-spécialité de la RI en tant que représentant communautaire et découvrez comment nous éduquons et inspirons nos collègues résidents. Nous sommes une équipe de bénévoles qui sert notre spécialité avec un minimum de temps. Aucune connaissance préalable ou nomination académique n'est requise. Il suffit d'apporter vos envies d'apprendre.

Vous avez des questions ? Contactez Stephen Ho, président - Stephen.Ho@ubc.ca

Appel à candidatures pour 2023
Postes de direction au sein de
l'Association médicale canadienne

[Plus d'informations](#)

[Formulaire de candidature en ligne.](#)



Call for nominations / Appel de mise en candidatures
Honorary Fellowship 2023 / Associé(e) honoraire 2023
[Formulaire de nomination en ligne.](#)

CIRSE mène actuellement une enquête pour évaluer comment
TARE est pratiqué à travers le monde.



Comme nous aimerions obtenir une bonne image de la pratique
réelle mondiale, nous apprécierions beaucoup votre soutien.

L'enquête sera en ligne jusqu'au 16 décembre. Les résultats
devraient être publiés dans le CVIR au début de l'année 2023.

SONDAGE TARE

#EMPLOIRI

[IR Permanent Full-Time Academic & Clinical Position - Saskatoon](#)

Corporate Partners News
Nouvelles des partenaires corporatifs



Perclose™ ProStyle™ - The closure system designed for challenging anatomy, a more intuitive deployment experience and an overall enhanced patient experience.

Perclose™ ProStyle™ - Le système de fermeture conçu pour les anatomies plus complexes, une expérience de déploiement plus intuitive et une amélioration globale de l'expérience du patient.



Do you want to enhance your access to the small distal peripheral vessels? Check out the **New Progreat® and Progreat Alpha™ Microcatheters in Pre-shaped Tips!** Please reach out to your local Terumo representative for more details.

Vous souhaitez améliorer votre accès aux petits vaisseaux périphériques distaux ? Découvrez les **nouveaux microcathéters Progreat® et Progreat Alpha™ avec embouts préformés** ! Veuillez contacter votre représentant local Terumo pour plus de détails."



CAIR Express Editors | Rédacteurs en Chef



Dre Nicolette Sinclair



Dr. Joel Woodley-Cook

PARTNERS / PARTENAIRES

Thank you to our partners and sponsors, without their support, CAIR's work would not be possible!

Merci à nos partenaires et sponsors, sans leur soutien, le travail de CAIR ne serait pas possible !



STAY CONNECTED / RESTEZ CONNECTÉS



Copyright © 2022 CAIR, All rights reserved.

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).

